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L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Sławomir Maciaszek     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Jerzy Springer     
 

Obecny 

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
           

Obecna 

4. 
 

Józef Sulikowski    Obecny 

5. Andrzej Zając 
 

Obecny 

6. Andrzej Wieczorek     
 

Obecny 

7. Ewertowski Wiesław    
 

Obecny 

8. Grzegorz Owczarzak 
 

Obecny 

      9. Jerzy Piasecki Obecny 

     10. Andrzej Bielecki Obecny 

 
 
 

Obecni wszyscy członkowie Komisji: 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Danuta Królczyk- Skarbnik Powiatu 
 

2. Barbara Górna- Kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia 
 

3. Edyta Owczarzak- Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
 

 
 
 

 



1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Powitanie gości. 
 
1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji 
 
1.3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.4. Informacja o stopniu wykonania budżetu za 2006 rok. 

 
1.5. Analiza materiałów na sesję. 

 
 
2.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.  
 
  Na wstępie Skarbnik Powiatu omówiła ogólne wykonanie budżetu za 2006 rok. Ze 
względu na to, że temat wykonania budżetu powiatu za 2006 rok odbędzie się na sesji w 
miesiącu kwietniu 2007 przewodniczący zapewnił, że temat wykonania budżetu, będzie 
omawiany na posiedzeniu Komisji Finansów w miesiącu kwietniu. 
 Następnym punktem Komisji było omówienie materiałów na sesję , która odbędzie się 
28.03.2007. Na wstępie Kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia, Pani Barbara 
Górna bardzo obszernie omówiła temat współdziałania powiatu z organizacjami 
pozarządowymi, zapoznała Komisję z dokumentami, które trzeba załączyć do wniosku o 
dotację- konkurs. Termin składania wniosków do końca marca 2007. Kwalifikuje wnioski 
powołana Komisja, która dokonuje wyboru wniosku kwalifikującego się do dotacji . Radna 
Irena Wojewódzka- Kucz stwierdzała, że: 
a) Przedstawianie za każdym razem wypisu sądu naraża Stowarzyszenie na koszty, trzeba 
jechać do Sądu Rejestrowego w Poznaniu- (koszty przejazdu), w sądzie należy opłacić za 
wypis. Wypis ważny jest dwa miesiące. Wnioski rozpatruje  powiat w różnym czasie i wydaje 
się, że odpis z rejestru sądowego można potwierdzić pieczątką i podpisem Zarządu 
Stowarzyszenia. 
b) Kserowanie każdego roku przy składaniu wniosku statutu, też naraża Stowarzyszenie na 
koszty to jest często 30 stron. Stowarzyszenia są znane i statut jest w posiadaniu  Powiatu. 
c) Czas na składanie wniosku jest zbyt krótki, do złożenenia sensownego wniosku. Wniosek 
trzeba jednak solidnie i  sensownie się przygotować. Pani Górna i Starosta odpowiedzieli, że 
termin nie może być przesunięty. 
Radna Wojewódzka– Kucz zawnioskowała by nie wykorzystane środki dla wniosków 
organizacji pozarządowej były przeznaczane na promocję zdrowia. Wiążącej odpowiedzi na 
tą propozycję nie otrzymała ani od Starosty, ani od Pani Górnej.  
 Przewodniczący Komisji przedstawił tematy sesyjne: 
Pani Edyta Owczarzak zapoznała Komisję z uchwałą dotyczącą określenia rodzaju zadań i 
wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przeznaczonych na zadania w 2007 roku. Starosta stwierdził, że propozycje podziału środków 
PFRON zostały przez Zarząd zaakceptowane. Skarbnik omówiła wszelkie zmiany, które 
wprowadza się do budżetu. W większości są to konieczne zmiany, dotyczące często 
przesunięcia środków z jednego paragrafu do drugiego. Radny Sulikowski pytał o środki 
1000zł przeznaczone na badania gleby w ogródkach działkowych „Wachowiaka”. Są to 
wydatki Wydziału na ochronę środowiska odpowiedział V-ce Starosta i to bardzo małe. 
Radny Piasecki pytał o zakup poszerzonego programu  Lex. Program jest niezbędny 
stwierdziła Skarbnik i kwota 7000 zł jest kwotą, którą oferuje większość sprzedawców. 

 



Radnego Zająca interesowały środki na rewitalizację wokół budynku szpitala w kwocie 22 
tys. zł. V-ce Starosta udostępnił plan zagospodarowania tego terenu. Do planu wchodzi nie 
tylko zieleń, ale i kostka brukowa. Radny Sulikowski wnosił do Zarządu i członków Komisji 
nad zastanowieniem się nad kosztem dostosowania do instalacji solarnej w Antoniewie. 
Temat nie został rozstrzygnięty. Starosta odpowiedział, że do tego tematu się jeszcze wróci. 
Pytania też dotyczyły zabezpieczenia subwencji w kwocie 364 tys. na wypłatę wyrównawczą 
dla nauczycieli. Obecny na posiedzeniu Zarząd potwierdził, że w rezerwie celowej zostały 
zabezpieczone środki dla nauczycieli z tytułu podwyżek. 
Radny Sulikowski poinformował o piśmie skierowanym na jego ręce od Dyrektora Szkoły 
Ponadgimnazjalnej nr 2 przy ul. Kościuszki, dotyczące wyasygnowania środków dla tej 
szkoły na modernizację wnętrza przed aulą  w kwocie 36759,47 zł. Starosta potwierdził, że 
Zarząd też dostał takie pismo. Nie było jeszcze rozpatrywane. 
Skarbnik powiatu poinformowała wstępnie, że wykonanie budżetu na I kwartał 2007 roku 
przebiegało prawidłowo.     

 
3.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
3.1.  Wniosek. 

 
 Nie wypracowano wniosku. 

 

  ___________________________                        _______________________ 

Protokołował / Protokołowała                                Przewodniczący Komisji 

 


